
ROMANIA
JUDETUL ARAD

coMUNA COVASTNT
CONSILIUL LOCAL

5

Consiliul Local Cov6sint nr.3l9rjud.Arad, telefon:O257 I 385OO5;
Jaxt O25U 385OOO; e-ma i I I pri ma riacovasi nt@g ma i l.com

PROCES VERBAL

tncheiat azi 26.O9,2O18-cu prilejul gedinlei ordinare a Consiliului Local al
comunei Covdsing

La lucririle gedintei participi 1O consilieri locali din in funclie, absent6nd d-l
consilier Gagpar Alexandrurcare este in concediu de odihn5, fiind plecat din
Iocalitate.

Mai particip5 Ia lucrdrile gedinlei d-l consilier juridic DrSgoiu Ovidiu.
Se constat5 c5 gedinta este statutarS.
D-l pregedinte de gedinti prezint5 ordinea de zi conform Dispozitiei

. nr.98/21.O9.2O18. \\- 
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprobd cu 1O voturi pentru, fiind

adoptati hotirirea nr.64 126.09.2018, astfel :

l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea conlinutului procesului verbat al gedinlei anterioare din data de
29.08.2018.
3.Proiect de hotir6re privind aprobarea nomenclatorului stradal al comunei
Covisint-In itiator-Pri ma r-Ma rius-silviu Onet.
4.Proiect de hotir6re privind instituirea unor restrictii de tonaj pe strizile
asfaltate aflate in administrarea Consiliului Local Cov5sing-Inifiator-Primar- -

Marius-Silviu One].
5.Proiect de hot6r6re privind modificarea Contractului de delegare a Gestiunii
Serviciului de alimentare cu ap5 gi de canalizare prin actul aditional nr.9/2o18-
Initiator-Prima r-Marius-Si lviu Onet.
6.Diverse.

Se trece ta punctul nr.2 a! ordinii de zi=" Aprobarea confinutului procesului
verbal al gedintei anterioare din data de 29.O8.2018". D-na secretar supune spre

- tprobare procesul verbal al gedintei anterioare din data de 29.O8.2018, intreb6nd
-dacd existi probleme cu privire la conlinutut acestuia sau se soliciti menlionarea

exacti a opiniilor exprimate in gedinta anterioarS.
D-l Stoica arati ci la punctul nr.3 lipsegte rispunsul d-lui primar care a zis ci

sunt bani pentru clopote, dar se striduiegte sE fie gi pentru tineret gi sport.
Tot d-! Stoica aratd ci la punctul Diverse la discugiile cu betonut gi maginile de

pe domeniul public din nou lipsegte rispunsul.
D-na secretar arat6 cE au fost discutii, nu a existat un r5spuns.
D-l Iovici arati ci a studiat raportut Curlii de conturi gi acolo este menlionat

ctar ce se poate da la Biserici gi ih ce mod, noi aprob5m documentele (devizele)
pe baza cirora se pot da bani, dar la noi nu a existat aga ceva; arati ci d6nsul va
contesta in contencios aceast5 hotdr6re de alocare bani la'Biseric5, intruc6t este
nelegalS.

Se supune la vot procesul verbal al gedintei din.data de 29.O8.2018, care se
aprobd cu 1O voturi pentru, fiind adoptati hotdr6rea nr.65/26.O92018-privind
aprobarea continutului procesului verbal al gedintei anterioare din data de

.29.O8.2O18, cu complet6rile solicitate de d-l Stoica gi lovici.
Se trece la punctul nr.3 al ordinii de ziz" Proiect de hot5r6re privind aprobarea

nomenclatorului.stradal al comunei CovSsint".
Se prezintd proiectul de hotirire. Se prezintS proiectul de hot5r6re.

I



D-l Stoica arat5 cE intr-o gedinti anterioari noi am votat ca denumirea
str5zilor si fie cu numdr, acea hotirire nu trebuie anutatS? 6

D-l consilier juridic Dr5goiu arati cE nu a existat o hotir6re scrisS, a fost doar
o discutie in cadru! gedintei.

In continuare d-! Ardelean cere explicatii cu privire !a strizile denumite gi
intinderea lor: Str.Podgoria, Turnului Petrean, I.T.Florea.

Se supune la vot proiectu! de hot5r6re care se aprobi cu 1O voturi pentru,
fiind adoptat5 Hoti16rea nr.66 l26.09.2018.

Se trece Ia punctul nr.4 a! ordinii de zit" Proiect de hotdr6re privind instituirea
unor restrictii de tonaj pe str5zile asfaltate aflate in administrarea Consiliului
Local Covisint".

Se prezint6 proiectul de hot5r6re. D-t Stoica cere explicalii cu privire !a
autovehiculele peste 4O tone unde autorizatia se elibereazi doar cu aprobarea
primarului gi doar in situatii exceptionale.

D-l consilier juridic Dr5goiu arat5 cE autpvehiculele peste 4O tone sunt
transporturi agabaritice speciale, sunt doar in cazuri exceptionale nu circulS
frecvent.

D-l Stoica mai arati ci noi nu avem Politie localS cine poate aplica amenzile?
D-l consilier juridic Drdgoiu arati ci in avizul primit de la f nspectoratul de

Politie Judetean Arad-Serviciul rutiera fost precizat expres cE constatarea
contraventiilor la regimul circulatiei pe drumurile publice poate fi ficut6 doar de
politigti rutieri din cadru! Politiei Rom6ne. \

\--" D-l Stoica intreabi dacd avem alternative pentru persoanele care defin.
D-l consilier juridic arat5 ci acegtia vor trebui sd cear6 autorizare, air

alternative vor fi g6site.
D-l Iovici precizeazi ci aceste restrictii se cer pentru a nu se distruge

drumurile.
Se supune Ia vot proiectul de hot5r6re care se aprobi cu 1O voturi pentru, fiind

adoptatd Hot6r6rea nr.67 I 26.09.2018.
Se trece la punctu! nr.S al ordinii de zi=" Proiect de hot5rire privind

modificarea Contractului de delegare a Gestiunii Serviciului de alimentare cu-apd
gi de canalizare prin actul aditional nr.9l2OL8".

Se prezintd proiectul de hot5r5re.
D-l consilier juridic Drigoiu arat5 c5 la proiectul de hotdr6re sunt anexate

toate documentele, documentatia a stat la transparengS, iar modific5rile sunt in
detaliu cuprinse in proiectul de hot6rSre

Se supune la vot proiectul de hotir6re care se aprob5 cu 1O voturi pentru, fiind
adoptati Hotd16rea nr.58/25.09.20 18.

, Se trece Ia punctul nr.5 al ordinii de zi:." Diverse".'* D-l consiliei juridic Drigoiu
D-l Stoica intreabd dacd s-a eliberat Centrul de tineret.
D-l consilier juridic Drigoiu arati ci nu au trecut cele 15 zile, termenul este 15

zile de la primire.
Tot d-l Stoica soliciti un rdspuns cu privire la betonul de la $teulean gi

maginile de pe domeniul public.
D-l S5mirtean interuine gi arati ci a fost in zona respectivS, acolo se

comporti de parcd ar fi terenul lor, nu poti intra, mi s-a spus cE este proprietate
privati.

D-l viceprimar Popan aratd ci s-au ficut demersuri gi p6ni la urm5 trebuie s5
spargi betonul respectiv.

D-l Stoica arat6 ci problema trebuie rezolvatS.
D-l Simirtean amintegte de baraca ridicatd in cinepigti, c6nd actualul primar

atunci viceprimar a fpost acolo cu Politia gi a solicitat cetdfeanului respectiv, si o'
desfacS, atunci s-a putut; tot d-l Simirtean mai arati ci Laurentiu are un gopron
de f6n pe domeniul public, excacr sub stilpul de iurent.

D-l Stoica ii spune d-lui viceprimar sd se ia odat6 m6suri.
D-l viceprimaq arat5 cE vor lua misuri inclusiv la gopronul lui Laurentiu.



D-l Simirtean aratd ci la noi aga este, exact ca gi la brangarea de curent, dac5 j-,
era brangat un rom6n poate ci acum avea dosar penal. T

D-l Iovici arati ci am devenit penubili; cine a postat pe Facebook cE s-au furat
florile din fata Primdriei? Noi avem pazd? Inclusiv in ziar a fost un articol tn care
s-a scris cE ni s-au furat florile.

Tot d-l Iovici intreabi cine se ocupi de vechiul teren de joaci, il l6sim in
paraginS?

D-l viceprimar Popan arat5 cE acolo s-a ficut cur5lenie, au fost tdiate
buruienile.

Se discuti apoi problema gunoiului, se arati cE la unii se ia gunoiul gi la unii
nu.

D-l Iovici solicitd si se faci o adresi scris5 de la Primiriei pentru a se
reglementa aceste probleme.

D-l consilier juridic Drdgoiu arati ci noi avem relatia de client cu Retim exact
ca gi persoanele fizice, at6ta timp c6t exist5 un contract semnat in derulare,
pentru care se emite o facturd de achitat, persoana respectivi trebuie sE
beneficieze de serviciul de ridicare a gunoiului gi ca atare trebuie s5-gi ceari
acest drept de la Retim.

D-l lovici mai intreab6 dacd existi incasiri pentru utilizarea excavatorului.
D-l consilier juridic Drigoiu spune cE existi incasdri.
Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici gedinta.
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